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Дорогие коллеги!
За годы работы в Украине компания

«Никомед» зарекомендовала себя как
производитель качественных меди�
цинских препаратов, а Актовегин – сред�
ство № 1 для лечения заболеваний
сердечнососудистой системы – как
надежный и эффективный препарат,

проверенный 30�летней медицинской
практикой.

В настоящее время в лечебных учреж�
дениях страны распространяются мате�
риалы, направленные на дискредитацию
нашей компании и препарата Актовегин.
В ответ на распространяемую ано�
нимными источниками недостоверную

информацию, которая носит ярко выра�
женный заказной и манипулятивный ха�
рактер, должен донести до вашего сведе�
ния, что состав препарата Актовегин ос�
тается неизменным на протяжении деся�
тилетий. Препарат поставляется в Укра�
ину из Австрии в запаянных ампулах,
упаковывается и проходит контроль

качества на мощностях предприятия
«Кусум Фарм» в г. Сумы. Таким образом,
компания «Никомед» может полностью
гарантировать неизменное высокое ка�
чество препарата.

Содержание калия в активном вещест�
ве препарата Актовегин нормируется
в регистрационных документах и состав�
ляет 2 мг/мл, о чем свидетельствуют ре�
зультаты анализа центральной лаборато�
рии Гослекинспекции. Данная концент�
рация в 50 раз ниже допустимого порога и
не может быть причиной каких�либо по�
бочных эффектов.

Актовегин зарегистрирован в Украине
(рег. свидетельство № UA/11232/01/01 от
13.12.2010 г.) и рекомендован Министер�
ством здравоохранения Украины к при�
менению. Никаких запретов, касающихся
оборота препарата на украинском рынке,
МЗ Украины не принимало!

Также хочу уведомить вас, что по фак�
ту недобросовестной конкуренции на�
шей компанией приняты соответствую�
щие меры, в частности, против организа�
торов данной акции, по нашим сведени�
ям, уже возбуждено уголовное дело.

Обращаюсь ко всем врачам Украины:
вы, как ответственные и профессиональ�
ные люди, от решений которых зависит
здоровье и даже жизни людей, должны
доверять только проверенной и достовер�
ной информации и не допустить рас�
пространения ложных сведений, на осно�
вании которых нуждающимся в экстрен�
ном лечении людям может быть отказано
в использовании эффективного и надеж�
ного препарата Актовегин.

С уважением,

Евгений Заика,
Глава
Представительства
компании
«Никомед» в Украине

Открытое письмо
специалистам здравоохранения Украины

На Сумщині відкрито сучасний
фельдшерський пункт
У с. Борозенка Плавинищенської сільської ради відкрито

сучасний фельдшерський пункт.
«Здорова нація – запорука стабільного розвитку держави.

Тому ми приділяємо належну увагу медичному обслуговуванню
людей», – підкреслив голова Роменської районної державної
адміністрації Віктор Сєрік. Він наголосив, що відкриття нового
фельдшерського пункту відбувається в рамках реалізації
Стратегії розвитку «Нова Сумщина�2015».

За словами Плавинищенського сільського голови
Олександра Шеремета, медичний заклад збудували за
рекордно короткий термін – 4 міс. Вартість робіт становила
близько 68 тис. грн. Фельдшерський пункт побудовано
з використанням сучасних енергозберігаючих технологій.
Заклад обслуговуватиме майже чотириста мешканців
с. Борозенка.

Сучасна матеріально�технічна база та зручне розташування
фельдшерського пункту сприятимуть підвищенню якості
медичного обслуговування жителів села.

У м. Києві до Всеукраїнського тижня
серця відбулася інформаційно�
оздоровча акція
У рамках акції кияни та гості міста мали змогу визначити

рівень артеріального тиску, глюкози в крові, пройти
електрокардіографічне дослідження, отримати консультації
у сімейних лікарів, лікарів Київського міського центру здоров’я
та інших фахівців.

26 та 27 вересня подібні акції проводились у 28 поліклініках
м. Києва.

Організаторами акції виступили Міністерство охорони
здоров’я України, Головне управління охорони здоров’я
КМДА, Всеукраїнське лікарське товариство, Київський міський
центр здоров’я.

Аналогічні акції впродовж тижня відбувалися в усіх регіонах
України, де бажаючі мали змогу проконсультува�
тися з сімейними лікарями щодо методів профілактики

серцево�судинних захворювань, дізнатися про шкідливий
вплив тютюнопаління на організм тощо.

Покращення якості медичної допомоги
«Впровадження у життя інноваційних медичних та

фармацевтичних технологій дозволить покращити якість
медичної допомоги пацієнтам», – зазначив міністр охорони
здоров’я України Олександр Аніщенко, відкриваючи
Міжнародний медичний форум і Міжнародний форум
фармацевтичної індустрії, який розпочався 27 вересня в рамках
Міжнародного інноваційного форуму країн СНД�2011.

Олександр Аніщенко підкреслив, що вітчизняні напрацювання
фармацевтичної та медичної галузі посідають гідне місце на
форумі. «Серед досягнень 15 країн, які беруть участь у форумі,
широко представлене, зокрема, медичне обладнання та
лікарські засоби вітчизняних виробників», – зазначив міністр
охорони здоров’я. Впровадження інноваційних технологій
у медичну практику особливо важливо сьогодні, коли розпочато
реформування системи охорони здоров’я. «Поряд зі
структурними змінами, оптимізацією мережі, відкриттям нових
закладів первинної допомоги, створенням єдиних центрів
екстреної медичної допомоги та впровадженням нових
фінансово�економічних методів велике значення має
покращення кваліфікації лікарів та забезпечення медичних
установ сучасним обладнанням, новітніми інноваційними
методами діагностики та лікування, – підкреслив О. Аніщенко. –
Ми повинні змінити систему охорони здоров’я, впроваджуючи
нові методи діагностики й лікування, адже підвищення
кваліфікації лікаря є підґрунтям покращення медичної допомоги
населенню. І нинішній форум – це можливість дізнатися про
інновації в галузі медичної техніки та фармації».

Український державний науково�
дослідний інститут медико�соціальних
проблем інвалідності МОЗ України
святкує 85�річчя
Провідні фахівці медицини з усієї України приїхали до

м. Дніпропетровська, щоб привітати Український державний

науково�дослідний інститут медико�соціальних
проблем інвалідності МОЗ України з 85�річчям. Це
єдиний в Україні медичний заклад, в якому не лише
лікують людей з обмеженими можливостями, а й активно
займаються профілактикою та вивченням хвороб, що
призводять до інвалідності.

За сумлінну працю та з нагоди 85�річчя закладу подяками
голови Дніпропетровської облдержадміністрації Олександра
Вілкула та почесними грамотами Міністерства охорони
здоров’я України нагороджені провідні вчені інституту.

«За 85 років роботи перед інститутом поставали різні
завдання, змінювалися показники захворюваності, теми
досліджень, але незмінною залишалася допомога людям
з обмеженими можливостями», – наголосив професор,
директор Українського державного науково�дослідного
інституту медико�соціальних проблем інвалідності Анатолій
Іпатов. За його словами, модернізація системи охорони
здоров’я Дніпропетровщини – питання назріле і надзвичайно
актуальне, адже одним із найважливіших аспектів є активне
запровадження профілактики захворювань, у тому числі
й таких, що можуть призвести до інвалідності.

Сьогодні в Україні проживають 2,5 млн людей з обмеженими
можливостями, тому робота інституту є надзвичайно
важливою. Щороку тут проводять діагностику, лікування та
реабілітацію понад 7 тис. пацієнтів. Повсякденною діяльністю
колектив інституту сприяє відновленню працездатності хворих,
повертає їх до суспільно корисної праці.

Фахівці інституту працюють над удосконаленням
медико�соціальної експертизи за різних захворювань,
розвивають мережу експертних комісій та стаціонарних
установ соціального забезпечення. Наукові співробітники
та лікарі інституту надають значну методичну,
консультативну, лікувальну та діагностичну допомогу в усіх
областях України та активно співпрацюють зі своїми
зарубіжними колегами.

За інформацією прес�служби МОЗ України

НОВИНИ МОЗ
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